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Dear Databooster community,

It is this time of the year again - we are surrounded by sparkling lights,
sparkling wine and hopefully a spark of creativity going into the new year. If not
- we are here to inspire new ideas for radical innovation in data-driven
services. Read on for the best insights on recent projects and a glimpse into
the new Innovation Booster Artificial Intelligence. 

Project Day Recap
Imagine being inspired by captivating innovation ideas, gaining firsthand
insights into the journeys and lessons learned from innovators and thereby
having the opportunity to exchange ideas, network with like-minded
enthusiasts and even come up with new collaboration opportunities – doesn't
that sound exciting?
Such was our most recent Project Day. On December 14th, 30 enthusiastic
participants gathered at Oracle in Zurich to hear about eleven inspiring
innovation ideas supported by the Databooster. 
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Highlights were how Schwabe Pharma and OST leverage BPM algorithms for
nuanced health data analysis, Leg&airy introduces practical advancements in
orthopedic devices through data-driven fitting, and Fluence Energy and ZHAW
share insights on their project focused on "AI-Based Health Prognostics for
Battery Energy Storage Systems."
Read more in our blog post.

Inside Story: Agroscope-Identitas Success Story 2023

Take a glimpse into this fascinating innovation project empowered by the
Innovation Booster Databooster. A synergy of expertise in Data Science,
Agronomy, Economics, Veterinary and Sensor Science resulted in a successful
innovation that enhances the monitoring of animal welfare.
See it for yourself here:
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Innovation Booster Databooster - Agroscope-Identitas Success Story 2023

New Innovation Booster Artificial Intelligence
You have probably already heard the good news: The official launch of the new
Innovation Booster Artificial Intelligence  powered by Innosuisse is just a few
days away. We are excited! Make sure to step on board from day one and be
informed about the upcoming events by subscribing to the newsletter and follow
us on Social Media. 

Happy Holidays

To close, we wish you a happy holiday season and thank you for being part of
our community! Your commitment is the foundation of our success. 

A special thanks goes to Innosuisse for making the Innovation Booster
Databooster possible.
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To a successful new year!

Liebe Databooster Community,

Es ist wieder diese schöne Zeit des Jahres - wir sind umgeben von funkelnden
Lichtern und hoffentlich auch einem Funken Kreativität, der uns ins neue Jahr
begleitet. Zur Inspiration geben wir Ihnen einen kurzen Einblick in spannende
datenbasierte Innovationsprojekte und machen einen Ausblick auf das neue
Innovationsprogramm, das uns im kommenden Jahr erwartet. 

Project Day Rückblick

Eintauchen in eine Welt inspirierender Ideen, von den Erfahrungen von
Expert*innen lernen und die Möglichkeit haben, sich mit gleichgesinnten
Enthusiasten zu vernetzen und Ideen auszutauschen - klingt das nicht toll?
Dies war unser Project Day, der am 14. Dezember 2023 bei Oracle in Zürich
stattfand.
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30 Begeisterte nahmen teil, um über elf verschiedene Innovationsideen zu
erfahren, die vom Innovation Booster Databooster unterstützt wurden.
Inspirierend war beispielsweise, wie Schwabe Pharma und OST BPM-
Algorithmen zur Analyse von Gesundheitsdaten verwenden. Oder wie Leg&airy
die Welt der orthopädischen Hilfsmittel durch digitale Anpassung und
datenbasiertem Design revolutionieren. Lesen Sie mehr in unserem
Blogeintrag.

Inside Story: Agroscope-Identitas-Erfolgsgeschichte 2023

Werfen Sie einen Blick auf dieses faszinierende Innovationsprojekt, welches
durch den Innovation Booster Databooster unterstützt wurde. Ein
inspirierendes Beispiel, welches das hohe Innovationspotenzial von
interdisziplinärer Kollaboration zeigt. Durch die erfolgreiche Integration von
Fachwissen in den Bereichen Datenwissenschaft, Agronomie, Wirtschaft,
Veterinärmedizin und Sensorik konnte die Überwachung des Tierwohls
verbessert werden.
Überzeugen Sie sich selbst:
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Innovation Booster Databooster - Agroscope-Identitas-Erfolgsgeschichte 2023

Neuer Innovation Booster Artificial Intelligence
Haben Sie die guten Nachrichten bereits gehört? Der offizielle Start des neuen
Innovation Booster Artificial Intelligence  powered by Innosuisse steht kurz
bevor. Wir freuen uns schon sehr! Kommen Sie von Anfang an mit an Bord,
abonnieren Sie den Newsletter und folgen Sie uns auf den sozialen Medien,
um nichts zu verpassen.

Frohe Festtage

Abschliessend wünschen wir Ihnen eine frohe Weihnachtszeit und bedanken
uns für Ihr Engagement, das Fundament unseres Erfolgs. 

Ein besonderer Dank an Innosuisse für die Ermöglichung des Innovation
Boosters Databooster. 

Jetzt abonnieren
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Auf ein erfolgreiches neues Jahr!
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